
Zápis z iednání Radv škotv - 7.í1.2024 (ZŠaMŠ Šumavské Hošticel

Místo jednání : učebna lll.ročníku
Zahájení : 14,45 h,
Přítomni : V.Sedlák, M.Turková, M.Janoušková, L.Chvostová, M.Binder,
P.Fleischmann
Host: P.Vaňková

Jednání zaháiila paní ředitelka školy P.Vaňková

1.Přivítání členů Rady školy
2.Schválení programu - program součástí pozvánky.
Hlasování : 6 pro, schválen
3.Volba předsedy Rady školy
Návrhy : návrhy zaslali členové RŠ :
a)M.Binder - nemá ambice vést RŠ, nesouhlasí s návrhem
b)P.Fleischmann - souhlasí s návrhem
Hlasování : P.Fleischmann - pro 4, proti 1, zdržel se 1

předsedou zvolen petr Fleischmann
Převzal vedení jednání,
4.Jednací řád
Předložen návrh jednacího řádu. Zaslán členům e.mailem.
Návrh : Schválit předložený jednací řád. Hlasování : pro 6 Jednací řád byl schválen.
5.Výroční zpráva školy za šk.rok 202312024 - zaslána členům e.mailem společně
s pozvánkou.
L.Chvostová - dotazy kYZ - zodpověděla p.ředitelka.
Návrh : Schválit předloženou Výroční zprávu. Hlasování : pro 6
Výroční zpráva byla schválena.
6.Diskuse
-dotazy paní L.Chvostové - zodpovídala ředitelka školy

7.Závěr

Zapsal : Petr Fleischmann
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